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Sint Oedenrode, 5 september 2019 

 

Onderwerp: Nota “Kermisbeleid Meierijstad september 2019” 

 

Geachte College van B. en W., geachte Raadsleden en fracties, 

Tijdens onze bestuursvergadering stond o.a. het kermisbeleid op de agenda, hierop zijn meerdere punten van 

kritiek geuit m.b.t. het nieuw op te stellen geharmoniseerde kermisbeleid. Vanuit Koninklijke Horeca Nederland 

(hierna KHN) wil ik u dit voorleggen. 

Jaarlijks zijn er 14 mooie dorpskermissen, daar mogen wij samen trots op zijn, een dorpsfeest in elke kern 

waarbij de leefbaarheid en het gevoel van sociale cohesie voorop staat. Organisatie van kermissen gaan altijd in 

goed overleg met meerdere instanties en vele partijen bewegen hierin mee. Vanuit zowel MKB, gemeente, 

externe partijen als horeca en verenigingsleven is er grote betrokkenheid om er een mooi feest van te maken. 

Echter worden wij opgeschrikt door punt 3.2 in het liggende Raadsvoorstel Kermisbeleid waarin een verschil 

gemaakt wordt tussen de openings- en sluitingstijden van de kermis in Sint-Oedenrode en die in Veghel of 

Schijndel. Dit is voor ons en meerdere partijen onacceptabel. 

3.2 Sluitingstijden: Live muziek op terrassen in Sint-Oedenrode tot 19:00 u, alle overige kernen tot 24:00 uur ?   

Hierin spreekt u als gemeente uw eigen eerder genomen besluitvorming tot harmonisatie tegen. In het 

Raadsbesluit van o.a. evenementenbeleid en visie Recreatie en Toerisme was maatwerk uitgesloten. Daar waar 

wij als KHN grote kansen zagen, is ons te kennen gegeven tijdens de commissie- en Raadsvergadering dat 

Meierijstad staat voor harmonisatie en dat maatwerk nergens toegepast wordt: “gelijke monniken, gelijke 

kappen”. Daarom ons voorstel om ook in Sint-Oedenrode de tijd gelijk te trekken naar 24:00 uur, uiteraard in 

goed overleg met betrokken partijen. Nu maatwerk doorvoeren voor één evenement lijkt ons dan ook 

incorrect, averechts en onverkoopbaar voor de toekomst. “Meierijstad zijn we samen” … 

Op de overige samenstelling van het Raadsbesluit geen opmerkingen. 

Tijdens de commissievergadering op 12 september maakt KHN gebruik maken van haar inspreektijd. Aan u het 

verzoek om bovenstaande mee te nemen in uw besluitvorming en een wijziging toe te passen tot harmonisatie 

sluitingstijden op het liggend Raadsbesluit. 

 

Met vriendelijke en gastvrije groet, 

Koninklijke Horeca Nederland, namens het bestuur, 

Marco Thijssen 

voorzitter KHN Sint-Oedenrode 


